
 
Strengthens its position in the UK market 

Al Rayan Bank UK Relocates its Headquarters to London’s West End 

 

Doha – Qatar, May 28, 2023 

Al Rayan Bank UK, a subsidiary of Masraf Al Rayan, a prominent Islamic bank in Qatar, has 

revealed its plans to relocate to London's vibrant West End. The new premises at No. 4 

Stratford Place, W1C, will serve as Al Rayan Bank's UK headquarters and registered head 

office. The five-story, 18th-century building, has recently been refurbished and remodeled 

to provide a best in class office building.  The new headquarters will replace the bank's 

previous London offices at 15 Stratford Place and 44 Hans Crescent 

According to Fahad Al Khalifa, GCEO of Masraf Al Rayan, "Masraf Al Rayan Bank's new 

headquarters in London's West End is a natural progression for us as we continue to grow 

and strengthen our position in the UK market. The new premises will provide state-of-the-

art facilities and Grade-A office accommodation and enable us to better serve our Premier 

and Commercial banking clients in the UK." 

 

 يعزز موقعه في سوق المملكة المتحدة

 ند في لندنإلى ويست إينقل مقره الرئيسي  بنك الريان بريطانيا 

 2023 ،مايو 28قطر،-الدوحة

في مقره الرئيسي خططه لنقل الإسلامي الرائد في قطر، عن  البنك ،مصرف الريانل شركة تابعة بريطانيا، وهو الريان بنكأعلن 

خدمة أفضل لعملائه  وجوده وتقديممن استراتيجية البنك لتعزيز  وتعد هذه الخطوة جزءا  . في ويست إند يقعمقر جديد  لىإلندن 

ون المقر الرئيسي لبنك الريان ستراتفورد بليس، دبليو ون سي، وسوف يك 4ويقع المقر الجديد في رقم . في سوق المملكة المتحدة

يعود و .هانز كريسنت 44ستراتفورد بليس و 15في والكائنة  مكاتب البنك السابقة في لندنعن  عوضا   والمكتب الرئيسي المسجل

  .مريحة مكاتب عملتجديد عالية المواصفات لتوفير  لأعمال وقد خضع ،18ـإلى القرن ال مبنى المقر الجديد بنيان

يعد افتتاح المقر الرئيسي الجديد لبنك الريان في : "آل خليفة، الرئيس التنفيذي لمجموعة مصرف الريانبن عبدالله فهد  السيد وقال

سيوفر : "وأضاف ".بالنسبة لنا مع استمرارنا في النمو وتعزيز مكانتنا في سوق المملكة المتحدة طبيعيا   ويست إند بلندن تطورا  

بشكل أفضل في السوق  مر الذي سوف يمكّننا من خدمتهمالأ لعملائنا،المبنى الجديد أحدث المرافق والتسهيلات من الدرجة الأولى 

  ".البريطانية

 


